
 

Ändring av den lösa egendomens användningsändamål på bildningsavdelningen år 2022 
 
Fritidssektionen 17.05.2022 § 36  

  
Beredare: Tf chef för kultur- och fritidstjänster Liljeberg Mia  
mia.liljeberg(at)sibbo.fi  

Fullmäktige beslutade i samband med budgeten 2022 att 
Bildningsavdelningen beviljas ett anslag för lös egendom på sammanlagt 
på 450 000 euro år 2022. Avsikten är att 150 000 euro av anslaget ska 
användas för att investera i ljud- och ljusinventarier i Topeliussalen. 
Tidtabellen för renoveringen av Topeliushallen har fördröjts jämfört med 
den ursprungliga planen, enligt vilken salen skulle renoveras år 2022. För 
närvarande är det ännu oklart när renoveringen av Topeliussalen 
genomförs. Det lönar sig att skaffa ljud- och ljusutrustningen först när salen 
har renoverats. 

Idrottstjänster har behov av en ny spårmaskin. Den nuvarande 
spårmaskinen är gammal och med tanke på arbetssäkerhete 
 

Föredragande Tf. Chef för kultur- och fritidstjänster Liljeberg Mia 

Förslag Fritidssektionen beslutar föreslå för bildningsutskottet och vidare till 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige att anslaget för lösegendom, 
150 000 euro,  som beviljades för anskaffande av ljud- och ljusinventarier 
till Topeliussalen används för att skaffa en spårmaskin. 

Behandling   

Beslut Fritidssektionen godkände enhälligt föredragandens förslag. 

 
 
Bildningsutskottet 01.06.2022 § 60  

  
Beredare: Tf chef för kultur- och fritidstjänster Liljeberg Mia, 
mia.liljeberg(at)sibbo.fi  

Fullmäktige beslutade i samband med budgeten 2022 att 
Bildningsavdelningen beviljas ett anslag för lös egendom på sammanlagt 
på 450 000 euro år 2022. Avsikten är att 150 000 euro av anslaget ska 
användas för att investera i ljud- och ljusinventarier i Topeliussalen. 
Tidtabellen för renoveringen av Topeliushallen har fördröjts jämfört med 
den ursprungliga planen, enligt vilken salen skulle renoveras år 2022. För 
närvarande är det ännu oklart när renoveringen av Topeliussalen 
genomförs. Det lönar sig att skaffa ljud- och ljusutrustningen först när salen 
har renoverats. 

Idrottstjänster har behov av en ny spårmaskin. Den nuvarande 
spårmaskinen är gammal och med tanke på arbetssäkerheten 
rekommenderas det att man avstår från att använda den. 

Fritidssektionen föreslår bildningsutskottet och vidare kommunstyrelsen 
och fullmäktige att anslaget för lös egendom, 150 000 euro, som beviljades 



för anskaffande av ljud- och ljusinventarier till Topeliussalen används för 
att anskaffa en spårmaskin. 

Föredragande Bildningsdirektör Pietinen Jukka 

Förslag Sivistysvaliokunta päättää esittää kunnanhallistukselle ja edelleen 
valtuustolle että Topelius-salin ääni- ja valokalusteinvestointia varten saatu 
irtaimen omaisuuden määräraha, 150 000 euroa, käytetään latukoneen 
hankintaan. 
 
Bildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen och vidare 
kommunfullmäktige att anslaget för lös egendom, 150 000 euro, som 
beviljades för anskaffande av ljud- och ljusinventarier till Topeliussalen 
används för att anskaffa en spårmaskin. 

 Behandling   

Beslut Bildningsutskottet beslöt enhälligt godkänna föredragandens förslag. 

 
 
Kommunstyrelsen 20.06.2022 § 239  

  
Föredragande Kommundirektör Grannas Mikael 

Förslag Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anslaget för lös 
egendom, 150 000 euro, som beviljades för anskaffande av ljud- och 
ljusinventarier till Topeliussalen används för att anskaffa en spårmaskin. 

Behandling   

Beslut Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 

 
 
Fullmäktige 05.09.2022 § 70    
849/02.02.00/2021    

 

Kommunstyrelsens förslag 

 Fullmäktige beslutar att anslaget för lös egendom, 150 000 euro, som 
beviljades för anskaffande av ljud- och ljusinventarier till Topeliussalen 
används för att anskaffa en spårmaskin. 

Behandling   

Beslut Fullmäktige godkände enhälligt kommunstyrelsens förslag. 


